
Skolebestyrelsesmøde Skolecenter Jetsmark 
 

Onsdag den 17. juni - klokken 16.00 - 18.15 
 

 
 
Deltagere: 
Rikke Olssen (forældrerepræsentant), Kjeld Hedegaard (forældrerepræsentant), Lotte D. 
Mortensen (forældrerepræsentant/specialafd.), Lisbeth Nielsen (forældrerepræsentant), 
Birthe Neve (forældrerepræsentant), Pernille Schou (forældrerepræsentant), Kristian 
Kristensen (forældrerepræsentant), Heidi Bollerup (medarbejderrepræsentant), Erik Brink 
(medarbejderrepræsentant), Jakob Voldby (skoleleder, sekretær), Mads Villadsen (leder 
mellemtrinnet), elevrådsrepræsentanter (Alexander og Julie) 
 
Fraværende/afbud:  
Referent: Mads Villadsen/Rikke Olssen 
 
1.Velkommen til Skolebestyrelsen 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 16.00 - 16.10 

● Velkommen til Birthe - introduktion til skolebestyrelsens arbejde 
 

2.Opfølgning fra sidst 
Ansvarlig: alle, klokken 16.10-16.20 

● Opsætning i AULA, nye faner til fx Skolemad, klubber/foreninger, 
Skolebestyrelsen mv., flere fælles filer (principper, læsepolitik, 
årgangsbeskrivelser, SB-referater osv.), manglende adgang til “biblioteket”, 
brug kalenderen (til udflugter, dimmision osv). 

● Egmontfonden: Ordblindeindsats på mellemtrinnet  
● Skolehjemsamtaler/læringssamtaler - status og formidling 
● Formidling af lektier: ensartet og tydeligt 
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https://www.skole-foraeldre.dk/sof-pdf-generate/5151


 
Referat:  

● Opsætning af Overblik afventer fortsat at der ændre rettigheder af kommunal 
administrator. Ønsket om at få flere dokumenter ind i Fælles Filer italesættes 
igen.  

● Egmontfonden, der opstartes en ordblindeindsats næste skoleår med 
uddannelse af medarbejdere mv. med fokus på de yngste elever. 

● Arbejdet med læringssamtaler og formidling herom genoptages i det nye 
skoleår. 

● Medarbejdergruppen bærer med tilbage, at der kommer en drøftelse blandt 
personalet, hvordan man kan sikre en ensartet og tydelig kommunikation 
omkring lektier og hvad der forventes af både elever og forældre ift. lektier. 

 
 
 
3. Post Corona-hjemsendelse 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 16.20-16.40 
Skolebestyrelsen evaluerer på coronasituationen på skolen ift. nødundervisning, 
tilbagevenden til skolen, proces og kommunikation, konsekvenser og hvad har vi 
eventuelt lært, som er vigtig at holde fast i. 
 
Referat:  
Skolen har reelt været i gang med “skoleårets planlægning” fire gange, da der ofte er 
kommet nye retningslinjer omkring undervisningen. I en del klasser har der været få 
elever i klasserne, fordi man pga areal i klasserne har måttet dele klasserne. Det har 
betydet mere ro i klasserne, færre konflikter, mere fordybelse og andre afledte 
positive effekter. Det har været godt at prøve af i fx udskolingen hvordan det har 
fungeret med fagdage i stedet for den skemalagte undervisning, og hvor man har 
haft den samme underviser i sammenlagte perioder. Der er ikke oplevet at der har 
været større fravær eller mindre engagement blandt eleverne generelt. 
 
 
4. Ny Skole 
Ansvarlig: Jakob Voldby/Kristian Kristensen, klokken 16.40-16.50 
Status på mødeaktivitet i byggeudvalg og interessent gruppeudvalg, 
arkitekttegninger mv. 
 
Referat: Jorden er nu købt, og der foretages arkæologiske udgravninger fra nu og 
frem til jul. Det medfører ikke udgifter for skolen ift. byggeriet og bør ikke forsinke 
byggeprocessen. Alle tegninger på detailniveau er på plads. Man er i proces med at 
finde en bygherre, og der arbejdes på hvorledes man inddrager borgerne i området i 
byggeprocessen. 
 
 
4. Elevernes anvendelse af udstyr 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 16.50-17.00 
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På sidste møde aftalte vi at sætte dette punkt på. Skolen har ikke et overordnet 
princip for brug af fx mobiltelefoner, smartwatches og lignende devices i skoletiden, 
så det er op til den enkelte klasse, årgang og/eller afdeling at lave retningslinjer 
herfor. Vi har tidligere talt om at disse retningslinjer gerne må blive mere synlige, så 
både elever og forældre ved hvad der er forventet. En del klasser har retningslinjer 
for at mobiltelefonerne indsamles i klassen ved skoledagens start - men der er også 
kommet smartwatches til, som kan det samme som telefonerne men som ikke 
indsamles.  
 
Skolebestyrelsen drøfter om der er behov for et overordnet princip for skolen ift. 
anvendelse af udstyr og om man i dette skal indtænke andre enheder end 
mobiltelefoner. 
 
Referat: Skolebestyrelsen ønsker at den enkelte klasse eller årgang udarbejder 
retningslinjer for brugen af mobile enheder, herunder også smartwatches o.l.  
 
Der aftales nærmere og info formidles blandt andet til forældrene på forældremøder 
omkring rammerne i klassen. De gode vaner bygges op fra skolestart og en god 
kultur omkring mobiltelefoner og andre forstyrrelser i undervisningen skal følge med 
igennem skolegangen fra starten. 
 
Skolebestyrelsen drøfter blandt andet på mødet de problemstillinger der kan være ift. 
at håndhæve praksis ift. elever der måtte modsætte sig de gældende retningslinjer - 
og dén tid der vil gå fra undervisningen og de øvrige elever i tilfælde af konflikter ved 
inddragelse af telefoner. 
 
Emnet drøftes på næste personalemøde, og skolebestyrelsen vil på næste møde 
behandle de drøftelser og input der kommer fra mødet. 
 
5. Budget og omstillingskatalog 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 17.00 - 17.15 
 
Status på budget/regnskab 2019 og drøftelse af perspektiverne for budget 2020, 
herunder omstillingskatalog der skal udarbejdes høringssvar til. 
 
Referat:  
Der skal findes ca. 3 mio i besparelser for skolevæsenet. Der er blandt andet forslag 
om at centralisere indkøb af IT-udstyr og programmel, hvor der budgetteres med at 
der kan findes en samlet besparelse på 400.000.  
Skolen går ud med et forventet overskud.  
 
 
6. Orientering fra mellemtrinnet 
Ansvarlig: Mads Villadsen, klokken 17.15 - 17.25 
 
Referat: orientering omkring håndtering af tilbagevenden til skolen for mellemtrinnet 
efter perioden med corona-hjemsendelse. I mellemtrinnet har man både skullet 
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https://www.jammerbugt.dk/media/3504160/budget-2020-bind-1.pdf


varetage undervisning for 6. klasserne, som var hjemsendt længere tid end 4. og 5. 
klasserne. Der har været mange retningslinjer og hensyn at varetage og 
implementere. Elever og forældre har været gode til at efterleve de nye tiltag.  
3. klasserne flyttede tidligere til Kaas end normalt, pga den nye situation og har haft 
SFO i gymnastiksalen i Kaas i en kort periode, men der har været få tilmeldte. Det 
har desuden været en god læreproces, hvor alle har lært sammen, blandt andet 
også ift. kommunikationskanaler og indhold. 
 
 
7. Nyt fra “Formanden” 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 17.25 - 17.40 

● Elevrådsrepræsentanternes engagement i næste bestyrelsesperiode 
● Forældrearrangement efter sommerferien 
● Punktet omkring skolens ordensregler (se referat fra februar) udskydes til 

første møde med elevrepræsentanternes deltagelse 
 

 
Referat:  

● Vi skal nytænke hvordan vi kan få eleverne til at deltage i 
skolebestyrelsesmøderne. 

● Forældrearrangement afholdes umiddelbart efter at der har været 
forældremøder og valg til forældreråd, vi afventer datoer for dette. 

● Punktet om “ordensregler” udskydes til næste skoleår 

 
 8. Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter 
Ansvarlig: Jakob Voldby og medarbejderrep., klokken 17.45 - 18.05 

● Status på skoleboden - drift, kommunikation mv. 
● Arbejdet med skoleudviklingsplaner 
● Skoleårets planlægning 
● Overgange (fx indskoling → mellemtrin og mellemtrin → overbygning) 
● Forslag til ny mødekalender 

 
 
Referat:  

● Skoleboden genåbner, når skolen er tilbage til “normalen” og der meldes 
herefter noget ud. 

● Der er skoleledermøde i denne uge, hvor skoleledelsen begynder at arbejde 
med skolepolitik og skoleudviklingsplanerne, og tager den herefter videre til 
skolebestyrelserne. 

● Man vil overveje om erfaringerne med “fagdage” kan bringes i spil i et vist 
omfang i det nye skoleår, da der overvejende har været gode erfaringer 
hermed ifm nødundervisningen 

● arbejdet med overgange > 3. klasserne er kommet tidligere til Kaas i år pga 
corona, og disse erfaringer medtages i overvejelserne omkring planlægning af 
det kommende skoleår.  

● Mødekalender: møde ca. hver 2. måned og med en rullende dag, start kl. 17 
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https://docs.google.com/document/d/1CKkNJi6K3O93e0ahICdMOw-GxSmXm_bEfvYaDDLVjeo/edit?usp=sharing


 
9. Konstituering 
Ansvarlig: alle, klokken 18.05 - 18.15 

● Den nye skolebestyrelse tiltræder officielt den 1. august, men skal konstituere 
sig nu. Derfor skal der vælges formand og næstformand på dette møde. 

 
Referat: Kjeld og Rikke er genvalgt som hhv næstformand (Kjeld) og formand 
(Rikke). 
 
10. Eventuelt 
Ansvarlig: alle, klokken 18.15 
Iht. tidligere drøftelse af leje af lille norge for forældreråd, er det nu muligt for 
forældreråd at leje lille norge til arrangementer i for klasserne til 300 kr.  
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